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Zápis č.  15/2016 (34)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 7. listopadu 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, D. Vítková, Bc. Ondroušek (10 členů) 

Omluvena: Ing. Mizerová 

Hosté: doc. Čermák, doc. Humpolíček, Bc. Vodinská, Dr. Slavík, Dr. Družbíková,  
Ing. Martínková, Ing. Totková, Ing. Sysalová 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Rámcová kritéria uplatňovaná při habilitačním řízení a řízení 

ke jmenování profesorem na Fakultě technologické UTB ve Zlíně pro obor Nástroje 

a procesy“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

6. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedur efor 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení 

pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

8. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení 

pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

9. Různé. 

 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát je usnášeníschopný. 
Zároveň sdělil, že Ing. Iveta Mizerová je na dlouhodobé studijní stáži. 
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ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 14/2016 (33). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/15/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 14/2016 (33) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ AS FT č. 01/15/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 14/2016 (33) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 14/2016 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že směrnice pro studenty DSP jsou znovu k projednání 

na AS FT a to z důvodu Novely VŠ, která nabyla účinnosti od 1. 9. 2016. Směrnice děkana 

musí být upravena v bodě administrativního poplatku, kdy studentům UTB ve Zlíně byl 

poplatek odpuštěn a studenti z ostatních univerzit tento poplatek hradili. Podle platné 

Novely VŠ musí administrativní poplatek platit všichni studenti, kteří si podají přihlášku 

do DSP studia.  

Předseda AS FT Dr. Staněk upozornil na směrnice děkana k přijímacímu řízení 

v bakalářském a magisterském studiu. Na Vedení FT byly směrnice projednány a budou 

nově s menšími změnami zaslány členům AS FT. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/15/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Rámcová kritéria uplatňovaná při habilitačním řízení a řízení 

ke jmenování profesorem na Fakultě technologické UTB ve Zlíně pro obor Nástroje 

a procesy“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

6. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedur efor 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení 

pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

8. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení 

pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

9. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/15/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání. 
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4. Projednání návrhu „Rámcová kritéria uplatňovaná při habilitačním řízení a řízení ke 

jmenování profesorem na Fakultě technologické UTB ve Zlíně pro obor Nástroje a 

procesy“. (proděkan Humpolíček) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

6. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedur efor 

Doctoral Study Programmes in the English Language for the Academic Year 

2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení pro 

akademický rok 2017/2018 pro akreditované bakalářské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

8. Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího řízení pro 

akademický rok 2017/2018 pro akreditované magisterské studijní programy 

uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

9. Různé. 

ad 4)   Projednání návrhu „Rámcová kritéria uplatňovaná při habilitačním řízení 

a řízení ke jmenování profesorem na Fakultě technologické UTB ve Zlíně 

pro obor Nástroje a procesy“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk stručně informoval členy AS FT o výše uvedených kritériích.  

Příchod prod. Humpolíčka v 13:12 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkana Humpolíčka o doplnění informací 

k materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že materiál byl projednán na zasedání VR FT bez připomínek. 

Materiál vychází z kritérií ČVUT v Praze a byl upraven v bodovém hodnocení. Zároveň 

sdělil, že část kritérií (pedagogika) byla převzata i z materiálu habilitačního a 

profesorského řízení oboru TML a CHTP. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

 Dr. Beníček požádal o vysvětlení bodu D12 – řízení podniku, jak bude posuzována 

firma a počet zaměstnanců ve firmě? 

- Prod. Humpolíček odpověděl, že bližší specifikace není uvedena a že 

z hlediska posouzení bude záležet na komisi. Rámcová kritéria slouží 
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především pro informaci zájemcům o zahájení habilitačního nebo 

profesorského řízení. 

 Dr. Rouchal se dotázal na habilitační řízení v posledních 5 letech, kolik žádostí 

bylo zamítnuto. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že za posledních 5 let nebyly zahájeny 2 habilitační 

řízení. 

 Dr. Rouchal se dotázal na body A, jak si má vysvětlit titul „prestižní vědecké 

publikace“, proč je tento bod takto pojmenován. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že materiál byl převzat z ČVUT a může být slovo 

„prestižní“ vyškrtnuto. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a připomínky. Požádal předsedu 

LK AS FT Dr. Rouchala o svolání Legislativní komise AS FT a předal materiál 

k projednání na řádné zasedání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal představil termín řádného zasedání LK AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 14. 11. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o zaslání připomínek na e-mail 

předsedy LK AS FT Dr. Rouchala do pondělí 14. 11. 2016 do 10:00 h. 

ad 5)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 

do doktorských studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce 

pro ak. rok 2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkana Humpolíčka o představení směrnice. 

Prod. Humpolíček sdělil, že materiál byl projednán a schválen na minulém zasedání AS 

FT. Směrnice musela být upravena dle Novely VŠ, která začala platit od 1. 9. 2016. Dle 

Novely VŠ nelze odpustit administrativní poplatky přijímacího řízení do DSP studentům, 

kteří vystudovali UTB ve Zlíně. Administrativní poplatky byly hrazeny studenty, kteří se 

hlásili na UTB ke studiu do DSP studia. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o projednání 

materiálu na řádném zasedání LK AS FT. 

Příchod tajemnice Vodinské v 13:25 h. 
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ad 6) Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission 

Procedure for Doctoral Study Programmes in the English Language for the 

Academic Year 2017/2018“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Humpolíčka o vyjádření k předloženému 

materiálu. 

Prod. Humpolíček sdělil, že v materiálu byl upraven článek 3, jedná se o formální úpravu 

z Mezinárodního oddělení rektorátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o projednání 

materiálu na řádném zasedání LK AS FT. 

ad 7)  Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího 

řízení pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované bakalářské 

studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Slavíka o představení materiálu. 

Proděkan Slavík sdělil, že pravidla pro přijímací řízení byly upraveny dle Novely VŠ. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že materiál byl ještě dnes projednán na zasedání 

Vedení FT. Opravený materiál se zapracovanými připomínkami bude během dnešního 

dne zaslán členům AS FT k projednání na zasedání LK AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o projednání 

materiálu na řádném zasedání LK AS FT. 

ad 8) Projednání návrhu „Pravidla a podmínky veřejně vyhlášeného přijímacího 

řízení pro akademický rok 2017/2018 pro akreditované magisterské 

studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Slavík) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Dr. Družbíkovou o představení materiálu. Sdělil, že 

proděkanka Dr. Družbíková z rodinných důvodů odstoupila k 31. 10. 2016 ze své funkce. 

Děkan doc. Buňka požádal Dr. Družbíkovou o spolupráci do doby, než bude jmenován 

nový proděkan pro pedagogickou činnost navazujícího magisterského studia. 

Dr. Družbíková představila návrh pravidel, který byl upraven dle Novely VŠ zákona. 

Materiál byl předložen k projednání na Právní oddělení, Mgr. Bernatík zaslal upravenou 
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verzi pravidel. V předloženém materiálu jsou zapracovány podmínky pro studenty se 

specifickými potřebami.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a otevřel k předloženému 

materiálu diskuzi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o projednání na 

řádném zasedání LK AS FT. 

ad 9)  Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil členům senátu návrh termínu dalšího zasedání  

AS FT, který se uskuteční v pondělí dne 21. 11. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti 

děkanátu FT.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/15/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  

v pondělí dne 21. 11. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

 
USNESENÍ AS FT č. 03/15/2016 

Akademický senát schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 21. 11. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval členům za hlasování a otevřel bod „Různé“. 

Předseda AS FT Dr. Staněk zároveň informoval členy senátu o výjezdním zasedání a to 

v termínu 19. 12. 2016 od 12:30 h. Bližší informace budou podány na dalším zasedání 

senátu. 

Prod. Humpolíček informoval o projektu IGA pro rok 2017. Z důvodu poklesu studentů 

DSP bude menší krácení finančních prostředků, než tomu bylo v tomto roce. 
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Prod. Humpolíček sdělil, že v rámci hodnocení tvůrčích činností Radou vlády ČR byla do 

třídy A-excelence vybrána publikace Sambaer, W., Zatloukal, M., Kimmer, D. 3D modeling 

of filtration process via polyurethane nanofiber based nonwoven filters prepared by 

electrospinning process (2011) Chemical Engineering Science, 66 (4), pp. 613-623. 

(Předkladatel: Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně Fakulta technologická, Obor: Průmyslová 

chemie a chemické inženýrství). 

Prod. Humpolíček sdělil, že budou vyplaceny odměny z podání projektů k externím 

poskytovatelům a to ve výši 5 tis. Kč. Odměna bude vyplacena jen interním 

zaměstnancům FT v případě, že byli hlavními navrhovateli projektu. 

Tajemnice Vodinská informovala o projednání „Nového Mzdového předpisu“ na řádném 

zasedání AS UTB ve Zlíně, které se uskuteční v úterý dne 8. 11. 2016. Nový předpis bude 

platný od 1. 4. 2017. 

Tajemnice Vodinská sdělila, že na úterním zasedání AS UTB kvestor předloží 

k projednání dodatek k novelizaci „Rozpočtu UTB“ z důvodu vyplacení 14. mzdy 

zaměstnancům UTB ve Zlíně. 

Prod. Humpolíček poděkoval Dr. Egner za připomínky k pokynu děkana „Hodnocení 

tvůrčích aktivit“. Sdělil, že Vedení fakulty se bude připomínkami zabývat. 

K danému bodu proběhla rozsáhlá diskuze. 

 Ing. Hnátková se dotázala na odměny z projektu IGA. 

- Prod. Humpolíček vysvětlil, že z projektů IGA nejsou vyplaceny žádné 

mimořádné odměny studentům DSP. Odměny jsou vypláceny dle finančních 

možností pro daný rok. Vždy se rozhodne kolem 15. – 20. 12. daného roku, 

zda budou vyplaceny mimořádné odměny studentům DSP. 

Ing. Hnátková sdělila, že Studentská komora RVŠ, děkuje (vedení) FT za poskytnutí 

zázemí pro doktorandské fórum DOKTORANDI 2.0 na LCFT ve Zlíně. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu z řad studentů, aby upravili fotky na 

plakátu AS FT a vložili jej na webové stránky senátu. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval přítomným za účast na řádném zasedání senátu a 

ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 21. 11. 2016 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

 

Ve Zlíně dne: 7. 11. 2016 
Konec zasedání: 14:20 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


